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Z A P I S N I K 

 

Sa redovne, godišnje skupštine Srpske Ornitološke Federacije  2020 

 

       Dana 27.06.2020. godine sa početkom u 10h u prostorijama Doma kulture u Ugrinovcima  održana je redovna 

godišnja skupština Srpske Ornitološke Federacije. 
       Skupštini su prisustvovali: Robert Tomek (predsednik), Dragan Kusonić (potpredsednik), Miroslav Stojanović 

(sekretar), Marina Jovanović (blagajnik),Dragan Ćamilović (član UO.), Miloš Stanković (član UO) Dejan Antić 

(VD.predsednik SO.),Vladimir Nikolić (predsednik NO SOF), Branislav Karajović (predsednik DK.) nagradjeni 
članovi SOFa – Prvaci Srbije kao i delegati udruženja članica saveza i sekcija pri savezu. 

        Po planu toka skupštine prvi (svečani) deo ovog zasedanja bio je posvećen  podeli pehara prvacima Srbije za 

2019/20.god. kao i plakete zasluženima za uspeh Srpske Ornitološke federacije pri priznavanju rase kanarinaca pesme 

SLAVUJAR od strane COM-a.  
        Predsednik Robert Tomek  u uvodnoj reči poželeo je dobrodošlicu svim prisutnima i zahvalio im se što su došli u 

ovolikom broju u ovoj specifičnoj situaciji izazvanoj virusom COVID-19, čestitao    dobitnicima priznanja “prvaka 

Srbije” poželevši im puno uspeha u radu i u svim narednim sezonama. 
Nakon uvodne reči zamolio je članove takmičarske komisije da pročitaju imena osvajača ovih laskavih titula i 

dobitnicima uruče pehare. 

    Reč je uzeo predsednik takmičarske komisije g. Miloš Stanković koji je pozdravio sve prisutne i čestitao 

nagrađenima. Pehare su dodeljivali članovi TK. g. Nenad Jović i g. Gabor Herceg i to: 
 u sekciji ‚‚A‚‚ kanarinac pesme Harzer Roller pehar prvaka Srbije dobio je g. Konstantin Janićijević – Društvo za 

zaštitu i odgoj ptica ‚‚LUG‚‚- Požarevac; u sekciji “B” - g. Dragan Živković iz udruženja “Malino Brica”-Veliko 

gradište; sekcija “D”- Zoran Nikolić udruženje “Štiglić 2018” Kragujevac; sekcija “E”- g.Rastislav Turčan, 
udruženje “Golub” Bačka Palanka; sekcija “F1” g.Robert Tomek UOSŽ. “Subotica” sekcija ptičara; sekcija “F2”-g. 

Dragan Kusonić – Klub za zaštitu i odgojb ptica ‚‚Sombor‚‚ iz Sombora;  sekcija “G1”- g.Borivoje Micić udruženje 

‚‚GAJ‚‚-Niš; sekcija ‚‚G2‚‚ -nije bilo takmičara koji ispunjavaju uslov. ;sekcija “H” g.Bojan Jovanović, udruženje 
“Gaj”-Niš; sekcija “I1”- g.Mirko Spasić udruženje ‚‚ZOO Jagodina‚‚ iz Jagodine; sekcija “I2”- g. Mile Đukanović, 

udruženje ‚‚Sremska Mitrivica‚‚ iz Sremske Mitrovice; sekcija “J”- g.Miomir Bošnjak, udruženje UOSŽ “Subotica” iz 

Subotice; sekcija “K” g. Zvonimir Svirčev, udruženje “Subotica” iz Subotice; sekcija ”L” g. Miroslav Dobrijević, 

udruženje ‚‚Deda brka‚‚ iz Despotovca; sekcija ”M” g.Vojkić Srđan klub za zaštitu i odgoj ptica „Sombor“ iz Sombora; 
u sekciji „N“-nije bilo izlagača koji ispunjavaju uslov; sekcija “O ” g. Goran Sapožničenko klub “Sombor” iz Sombora; 

sekcija “P” g. Mile Đukanović, udruženje ‚‚Sremska Mitrivica‚‚ iz Sremske Mitrovice;  sekcija “S” g. Saša 

Timotijević udruženje “Karduelis”- Kragujevac i sekcija “S1” g. Milivoje Filipović, udruženje ‚‚Štiglić‚‚ iz Leskovca. 
    I na kraju u novoj kategoriji za NAJUSPEŠNIJE UDRUŽENJE pehar i laskava titula pripala je   

 Klubu za zaštitu i odgoj  ptica ‚‚Sombor‚‚ iz Sombora 

 

    Delegati su gromoglasnim aplauzom pozdravili sve nagrađene. 

    Nakon zajedničke fotografije nagradjenih, predsednik Tomek još jednom je čestitao svim nagrađenima poželevši im 
puno uspeha u daljem radu. 

Predsednik je zatim prisutne upoznao sa ogromnim uspehom naše organizacije tj. okončanjem procesa priznavanja rase 

kanarinca pesme SLAVUJAR koja je na prethodnom svetskom prvenstvu u Portugalu zvanično priznata kao nova rasa 
kanarinaca pesme i uvrštena u spisak takmičarskih sekcija i klasa COM-a za naredni svetski šampionat. 

   Predsednik Tomek se zahvalio svima koji su učestvovali u stvaranju ove rase kanarinaca i koji su prošli trnovit put u 

prethodnim decenijama kako bi Srbija konačno imala svetski priznatu rasu kanarinaca. Tomek napominje da je svačiji 

doprinos koliki god bio, bio dovoljan i neophodan kako bi se ovaj proces u koji mnogi i nisu verovali priveo kraju. Ipak 
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poslednjih godina izdvojilo se par ljudi koji su svojim predanim i upornim radom značajno doprineli priznavanju prve 

srpske rase kanarinaca te im se ovom prilikom zahvalio plaketama koje su svakako zaslužili. 

Predsednik Robert Tomek dodelio je plakete za doprinos u priznavanju rase kanarinaca pesme SLAVUJAR 
predsedniku sekcije Slavujra g. Branislavu Karajoviću, sekretaru sekcije g.Radomiru Jovanoviću i g. Milovanu 

Stojadinoviću.  

   Posebne čestitke upućene su g.Karajoviću i g. Stojadinoviću koji su u Portugalu  proglašeni za međunarodne OMJ. 

sudije za ovu rasu kanarinaca. 
   Svi prisutni su velikim aplauzom ‚‚pozdravili‚‚ ovaj gest i čestitali nagrađenima.  

 

   Tada se na ovu svečanu atmosferu nadovezao i potpredsednik saveza g. Dragan Kusonić koji je u ime Upravnog 
odbora plaketu za doprinos u razvoju Avikulture u Srbiji uz veliku zahvalnost za sve što je u prethodnom periodu 

učinio za Srpsku Ornitološku Federaciju uručio predsedniku SOF-a g. Tomek Robertu. 

   Uz napomenu da je ova plaketa finansirana ličnim sredstvima članova Upravnog odbora g.Kusonić se u ime 

Upravnog odbora SOFa zahvalio predsedniku Tomeku za svo požrtvovanje, sav trud i rad koji je uložio u savez, ali i za 
upornoti i snagu da izdrži sve pritiske i nepravde pa neretko i uvrede koje je izdržao i istrpeo svih prethodnih godina za 

dobrobit SOFa i svih članova saveza . 

   I ovaj gest zahvalnosti ispraćen je gromoglasnim aplauzom. 
   Predsednik Tomek se zahvalio na ovom priznanju istakavši da nije bilo lako prethodnih godina, ali da je kad se 

prihvatio funkcije bio svestan šta ga čeka, i da je pored svih obaveza  najteže bilo izdržati neosnovane napade, vređanja  

i klevete koje je od nekoliko pojedinaca doživljavao. Takođe predsednik je obećao da će nastaviti predano da radi u 
interesu saveza i svih članova SOF-a. 

    Nakog ovog svečanog dela napravljena je kratka pauza, a svi prisutni su se mogli poslužiti pecivima i okrepiti 

hladnim sokovima. 

 

        Nakon kratke pauze predsednik je ponovo pozdravio sve prisutne i otvorio zasedanje redovne skupštine Srpske 

ornitološke federacije za 2019/20.godinu. 

 

        Zasedanje je zvanično počelo izborom verifikacione komisije i utvrdjivanjem kvoruma. Za verifikacionu komisiju 
jednoglasno su izabrani gđa Marina Jovanović i g.Vladimir Nikolić koji su pristupili proveri punomoćja i utvrđivanju 

kvoruma.  

Komisija je utvrdila da je na skupštini  prisutno 38 od 66 delegata sa pravom glasa čime su potvrdili prisustvo kvoruma 
za nesmetan rad i odlučivanje skupštine. 

 

     Skupština je nastavljena  saopštavanjem dnevnog reda od strane predsedavajućeg. 

     Dnevni red je dat na razmatranje potom je   jednoglasno usvojen. 

 

DNEVNI RED : 
1. Izbor i izveštaj verifikacione komisije; 

2. Izbor dva overivača zapisnika;  

3. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne Skupštine SOF-a;  

4. Verifikacija novih i brisanje neaktivnih članica SOF-a;  
5. Izveštaj predsednika o radu SOF-a za 2019.god;  

6. Finansijski izveštaj blagajnika za 2019.god.;  

7. Izveštaj o radu Sudijske organizacije SOF-a;  
8. Izveštaj sa 61. Ornitološkog šampionata Srbije ;  

9. Izveštaji sekcije SOF-a (slavujari, štiglići i bastardi pesme) ;  

10. Izveštaj takmičarske komisije za takmičasku sezonu 2019/20;  
11. Izveštaj odbora za zaštitu ptica u prirodi;  

12. Izveštaj Nadzornog odbora; 

13. Izveštaj Disciplinske komisije; 

14. Diskusija o podnetim izveštajima i glasanje o istim;  
15. Usvajanje Statuta SOF-a 

16. Plan i program za 2020 godinu;  

17. Odluka o visini članarine i cene prstenova za 2021-tu godinu;  
18. Utvrđivanje kalendara izložbi i takmičanja za 2020/21.god.;  

19. Izbor suorganizatora 62-og Ornitološkog šampionata Srbije;  

20. 69.Svetski Ornitološki šampionat u Valensiji( Španija) 

21. Žalba Skupštini kao drugostepenom organu na odluku Disciplinske komisje u predmetu gosp. Slobodana 
Kulića  

Razno 

 



Druga tačka. Izbor dva overivača zapisnika; 

   Sekretar saveza g. Miroslav Stojanović predlaže da iz tehničkih razloga overivači budu iz mesta blizu zapisničara 

kako bi se tehnički proces potpisivanja olakšao. Predloženi su g.Davor Marković iz Jagodine i g. Branislav Karajović iz 
Kruševca. Predlozi su jednoglasno usvojeni. 

 

Treća tačka bila je “Razmatranje i usvajanje zapisnika sa vanredne  Skupštine SOF-a” 

   Predsednik je otvorio ovu tačku pozivajući prisutne da iznesu primedbe na zapisnik ukoliko ih imaju. Mišljenje 
predsednika je da su zapisnici koje sekretar Stojanović radi možda dugački i opširni ali da on podržava takve zapisnike 

jer čitajući ih stiče se utisak prisustva na skupštini što i predstavlja cilj ovih zapisnika, da se članstvo upozna sa svim 

dešavanjima, odlukama ali i atmosferom i polemikama na skupštini. Zapisnik sa prethodne skupštine usvojen je 
jednoglasno. 

 

Četvrta tačka. Verifikacija novih i brisanje neaktivnih članica SOF-a;  

    Reč je dobila blagajnica SOFa gđa.Marina Jovanović koja je prisutne upoznala da novih zahteva za prijem nema a da 
je jedno udruženje steklo uslov za brisanje iz članstva na osnovu ne aktivnosti i neplaćanja članarine prethodnih tri 

godine. Taj uslov steklo je Udruženje ‚‚Karađorđe‚‚ iz Smederevske palanke.mb.67. 

Predsednik je izneo da imamo i dva udruženja koja su se u međuvremenu ‚‚ugasila‚‚ tj. više ne postoje kao aktivna 
pravna lica. Odlučeno je da se kontaktiraju ta društva kako bi utvrdili njihovo postojanje u APRu i eventualno ih 

podsetili na njihove obaveze prema državnim organima u slučaju gašenja kako nebi došli u nezgodnu situaciju.  

 

Peta tačka:Izveštaj predsednika o radu SOF-a za 2019.god;  
   Predsednik je podsetio da su svi izveštaji poslati udruženjima članicama elektronskim putem i predložio da ih sada ne 

čitamo ponaosob kako bi skupština produktivnije radila. Izveštaj je u el.obliku prisutnima prikazan putem projektora, a 

predsednik ga je u kratkim crtama obrazložio delegatima. 
Tomek se posebno osvrnuo na deo izveštaja gde govori o napadima na njega i celo rukovodstvo saveza po društvenim 

mrežama i izneo da oni izuzetno utiču na entuzijazam i rad svih članova UO. i da sve to stvara ‚‚gorčinu‚‚ svima nama i 

razočarenje u sve ovo  čega smo se iz najbolje namere prihvatili, ali da ćemo se truditi da nas to ne poremeti previše i 
da ćemo sve čega smo se prihvatili raditi najbolje što možemo. Predsednik izražava žaljenje što ovde sada nisu prisutni 

oni koji upravo vrše te pritiske i napade pa sada nema sagovornike na ovu temu kako bi ovakve probleme raspravili, tu 

gde je tome mesto a ne na društvenim mrežema.  

 

Šesta tačka: Finansijski izveštaj blagajnika za 2019.god.; 

   I ovaj izveštaj predstavnici udruženja članica takođe su dobili elektronskim putem iako to po statutu nije bila 

obaveza. 
   Predsednik navodi da Statut decidno navodi šta je zapravo meterjal za skupštinu koji se dostavlja članicama pre 

skupštine. Oko ovoga smo se konsultovali i sa advokatima i pravnicima koji su potvrdili da se dostavlja samo ono što 

stoji u statutu kao materjal koji treba dostaviti članicama i ništa više, rekao je predsednik. 

Ipak mi smo iz najbolje namere svima poslali i finansijski izveštaj jer nemamo šta da krijemo i smatramo da u tome 
nema ničega spornog. 

   Još jedan razlog slanja svih izveštaja je i taj da sada na skupštini ne gubimo vreme razmatrajući svaki pojedinačno jer 

ste već imali prilike da izveštaje vidite i razmotrite u prethodnim danima, zaključio je Tomek.  
Kako bi delegate preciznije upoznala sa finansijskim poslovanjem gđa. Marina Jovanović iznela je da su prošle godine 

članarinu SOFu platila 44 društva (40 u roku a 4 nakon roka uplatom pune članarine). Takođe u prethodnoj godini 

uplaćeno je 950 pojedinačnih članarina, 22 sudijskih i 3 pripravničkih. Što se tiče prstenja za obeležavanje ptica u 
prošloj godini poručeno je i distribuirano 39369 kom. što predstavlja najveći broj poručenih prstenova ikada po njenom 

saznanju. 

   Predsednik se zahvalio Marini na izveštaju i izrazio zadovoljstvo kako brojem članova tako i brojem poručenih 

prstenova za obeležavanje ptica što po njegovom mišljenju pokazuje i veće interesovanje članstva za odgojem ptica.  

 

Sedma tačka: Izveštaj o radu Sudijske organizacije SOF-a;  

   Reč je dobio g. Dejan Antić koji je prisutne upoznao sa situacijom u SO. 
g.Antić se osvrnuo na sastanak između IOSO i UO SOFa održanom u Kruševcu gde je konstatovano da zapravo realnih 

problema između SO i UOSOFa nije ni bilo već da su pojedinci dali sebi za pravo da glume glavne likove i svaki svoj 

lični problem predstavljaju kao problem između SO i SOF. 

Dogovoreni su principi daljeg rada. Mešanja UOSOFa u rad SO nije bilo i uspostavljena je dobra saradnja,rekao je 
Antić.  

G.Antić je upoznao delegate i o odlukama IOSO koje skupština treba da verifikuje i izražava nadu da će to tako i biti. 

Odluke koje treba verifikovati su: 
Ukidanje starosne granice za pripravnike, pravo pripravnika na diskusiju na skupštinama SO ali ne i na pravo glasa pri 

odlučivanju, verifikacija takmičarskih grupa u skladu sa COM. tj. da se konstantno prate preporuke COMa po ovom 

pitanju i da SOSOFa u buduće prati i prihvata sve izmene i dopune takmičarskih grupa, sekcija i klasa COMa. 



Antić je takođe upoznao skupštogu da je IOSO imenovao g.Dragana Lazarevića za novog glavnog i odgovornog 

urednika i zamolio UO. da i oni daju jednog člana uredništva koji bi bio spoj između Uredništva Avifaune i Upravnog 

odbora SOF.a kako bi se olakšala komunikacija i pospešila saradnja. Antić je napomenuo i to da je novi broj Avifaune 

u završnoj fazi i da će se uskoro štampati i distribuirati članovima.Za sada toliko a o ostalom ćemo u diskusiji, rekao je 

g.Antić.Tomek se zahvalio g.Antiću i predao mu nove sekcije i klase COMa za 2021.god. kako bi se naši spiskovi 

mogu eventualno ažurirati i obećao da će UO. na zahtev SO. u narednom periodu imenovati člana uredništva i o tome 

obavestiti g.Antića. Antić se zahvalio izražavajući veliko zadovoljstvo što u popisu novih sekcija i klasa COMa 

ponosno mesto zauzima i naš SLAVUJAR. 

Osma tačka.  Izveštaj sa 61. Ornitološkog šampionata Srbije 

   Predstavnik  suorganizatora Državnog šampionata g.Marko Šarčević nije imao ništa da doda što već ne stoji u 

izveštaju koju su delegati dobili elektronskim putem kao materjal za ovu skupštinu. 

 

Deveta tačka:Izveštaji sekcije SOF-a (slavujari, štiglići i bastardi pesme) 

   Nije bilo dopuna izveštaja, a detaljnije će se o njima govoriti u diskusiji.  

 

Deseta tačka:Izveštaj takmičarske komisije za takmičasku sezonu 2019/20;  

   Predsednik komisije g. Miloš Stanković napomenuo je da Takmičarski pravilnik ima nedostataka koji su 
prouzrokovali propuste u izradi rang liste Šampiona Srbije. Radi se o bodovima za učešće na izložbi a nije definisano 

kako se boduju takmičari koji na izložbi učestvuju u više sekcija, dobijaju li bodove za svaku sekciju ili samo za jednu i 

koju? 
   Ovaj nedostatak prouzrokovao je i greške kod računanja bodova , po primljenoj žalbi na izveštaj o uočenom propustu 

isti je ispravljen. 

Kako se ovo više nebi dešavalo TK. ima predloge koje će izneti u diskusiji.  

 

Jedanaesta tačka:Izveštaj odbora za zaštitu ptica u prirodi;  

  Odbor za zaštitu ptica izneo je da je ove godine situacija sa Korona virusom poremetila mnoga udruženja i njihove 

akcije na prehrani ptica te da su samo poneka udruženja kao npr.Udruženje ‚‚Zlatno pero‚‚ iz Kruševca i ‚‚Klub za 
odgoj i zaštitu ptica Sombor‚‚ iz Sombora javno predstavili svoje akcije ali da nijedno udruženje nije poslalo zvaničan 

izveštaj ni aplikaciju po konkursu. Iz navedenih razloga odbor nije mogao dodeliti predviđene plakete. Predsednik 

odbora g. Miroslav Stojanović izrazio je nadu da će već sledeće zime situacija u zemlji biti bolja i da će se akcije 
prehrane i pomoći pticama u zimskom periodu intenzivirati. 

 

Dvanaesta i trinaesta tačka:Izveštaj Nadzornog odbora i  Izveštaj Disciplinske komisije 
Nije bilo dopune izveštaja u odnosu na ranije poslate. 

 

Četrnaesta tačka:  Diskusija o podnetim izveštajima i glasanje o istim 

 

-Po izveštaju predsednika nije bilo prijava za diskusiju. 

 

- Po finansijskom izveštaju  reč je uzeo predsednik saveza i odmah izrazio žaljenje što onih koji su ovaj izveštaj 

neosnovano kritikovali po društvenim mrežama sada nisu ovde kako bi razjasnili mnoge stvari. Ipak obrazložio je 

prisutnima sve eventualne nedoumice i nejasnoće u finansijskom izveštaju kao što je na primer neminovnost da se za 
treću turu alkica novac prihoduje u jednoj godini a plaćanje istih tj.utrošak tih sredstava u narednoj što prouzrukuje 

pojavljivanje veće svote novca na kraju godine koje su u stvari već rezervisane za plaćanje alki proizvođaču u narednoj 

godini tj.pri isporuci treće ture prstenova. Razlog tome je to što se fin.izveštaj ne radi na bazi trajanja sezone već 

kalendarske godine. 
   Delegat udruženja ‚‚SLAVUJ‚‚-Beograd g. Nikola Đorđević postavio je par pitanja u vezi sa finansijskim izveštajem 

na koja mu je predsednik odgovorio i otklonio nedoumice. Takođe g.Đorđević izneo je i par saveta kako bi izveštaj u 

buduće bio jasniji i razumljiviji. Sugestije su shvaćene kao osnovane i dobronamerne i UO će ih uzeti u obzir pri daljem 
radu.  

  Reč je po ovom izveštaju dobio predsednik NO. g. Vladimir Nikolić koji je izneo primedbu i negodovanje što je 

finansijski izveštaj poslat udruženjima iako je konstatovano da po Statutu SOFa ne spada u materjal za skupštinu koji 
treba slati ranije. Smatra da je time UO pokazao slabost i udovoljio hiru pojedinaca koji sve pa i fin.izveštaj 

zloupotrebljavaju na razne načine. 

   G.Nikolić pročitao je članove Statuta gde su striktno i nedvosmisleno navedena dokumenta koja treba poslati 

članicama i gde se ne navodi finansijski izveštaj. Vladimir Nikolić insistira da UO ukoliko namerava i u buduće da šalje 
finansijske izveštaje članicama to i ubaci u statut kao obavezni materjal za slanje. Ovako UO podleže pritiscima mimo 

poštovanja statuta.  

Vladimir Nikolić navodi da je NO. pojedincima koji su imali primedbe na neblagovremeno slanje fin.izveštaja 
predočavao da nikada do sada i pre ovog rukovodstva niko nije članicama dostavljao fin.izveštaj i to obrazlagao 



statutarnim rešenjima a onda  UO. dostavi finansijski izveštaj i time nipodaštava mišljenje NO. Takođe NO. u tome vidi 

mogućnost pojedinaca da zloupotrebe izveštaj što se i dešavalo a što nanosi štetu samom savezu.  

   Predsednik NO upoznaje skupštinu da se upravo ovaj izveštaj našao na društvenim mrežama i da je iskorišten za 
rušenje ugleda SOFa što predstavlja ozbiljan disciplinski prekršaj. NO. opomilje predsednika i UO da podleganje 

pritisku i udovoljavanje pojedincu nije u interesu SOFa i da je štetno po ugled saveza što smo mogli videti prethodnih 

dana. 

   Robert Tomek se slaže da fin.izveštaj po Statutu nije obavezno dostavljati članicama dvadeset dana pre skupštine i da 
je to čak i advokat potvrdio. Tačno je da je i mišljenje advokata da ukoliko hoćemo slati još neke izveštaje to i 

taksativno navedemo u statutu. Oni koji žele izveštaj kao obavezni materjal mogu predložiti izmene statuta po tom 

pitanju.  
Ipak predsednik iznosi da je UO smatrao da nemamo šta da krijemo i da je transparentnije da pošaljemo i fin.izveštaj 

kako bi skupštinu odradili sto konstruktivnije, ali da se nismo nadali zloupotrebama i da priznajemo da je NO. u pravu 

te da nismo trebali poslati ovaj izveštaj. Jedno je sigurno da smo imali najbolju nameru. 

  Takođe UO. je razumeo upozorenje i konstataciju Nadzornog odbora da je objavljivanje fin.dokumenata na 
društvenim mrežama ozbiljan disciplinski prekršaj i da će tražiti da se ova Skupština izjasni po tom pitanju. 

  Sekretar saveza g.Miroslav Stojanović slaže se sa predsednikom NO. i upoznaje skupštinu da su pojedinci misleći da 

je fin.izveštaj obavezno poslati dvadeset dana pre skupštine dobili izveštaje dvadesetog dana 15 min. nakon ponoći što 
po njima predstavlja kašnjenje u dostavi i čak tražili odlaganje skupštine i pretili sudskim tužbama. Stojanović postavlja 

pitanje delegatima misle li oni da je čak i da je bilo obavezno slanje, zaista problem u kašnjenju od 15min.? Naravno da 

nije, već to samo predstavlja zlobu i pakost.  
Stojanović razume da ukoliko zaista neko ima osnovanu primedbu ili primeti neregularnost to treba i da kaže i skrene 

pažnju, ali ovde nije takav slučaj, ovde se radi o čistoj sujeti, zlobi i pakosti. 

   Predsednik Tomek se nadovezuje da svi mi ovo radimo dobrovoljno i iz entuzijazma, da svi mi u svojim privatnim 

životima imamo poslove i obaveze a da i pored toga ono malo slobodnog vremena koje imamo svakodnevno 
posvećujemo ovoj organizaciji te stoga ne razume ljude koji zlonamerno traže greške i kojima su 15 min. u životu 

razlog za napade na SOF. 

   Za reč se javio g.Zoran Jakovljević koji je podržao Vladimira Nikolića i smatra da Vladimirov predlog treba staviti na 
glasanje skupštini jer je ona i merodavna za tumačenje statuta i time završiti sa proizvoljnim tumačenjima pojedinih 

odredbi. Treba staviti na glasanje predlog da se ili u statut ubaci da fin.izveštaj obavezno treba slati članicama ili da se 

potvrdi ono što u Statutu i piše i fin.izveštaji više ne šalju pre skupštine i time staviti do znanja upravnom odboru šta im 
je u buduće činiti po tom pitanju. Jakovljević smatra da je kontrola fin.poslovanja statutom isključivo poverena 

Nadzornom odboru kome je ova Skupština ukazala poverenje izabravši ga. 

Robert Tomek razume reči Jakovljevića i navodi da tu i nebi bilo problema kada bi svi ovu organizaciju smatrali kao 

svoju i tako se odnosili prema njoj, ali da u ovakvoj situaciji kada pojedinci javno ‚‚mašu‚‚ izveštajem, 
zloupotrebljavaju ga i time nanose štetu savezu potpuno razume iznete stavove da se izveštaj više ne treba slati. Robert 

predpostavlja da iz tog razloga fin.izveštaj nikada do sada i nije bio sastavni deo materjala koji se unapred šalje 

članicama. 
    Nadovezuje se g.Branislav Karajović i iznosi stav da je ovde sve jasno i da Statut jasno definiše šta se od 

dokumenata šalje kao materjal a šta se predočava delegatima na Skupštini. I oko toga nema polemike. Nema potrebe 

pravdati se i udovoljavati zlonamernicima koji sve što rade, rade isključivo kako bi unizili savez ili rukovodstvo saveza. 

Svima je ovde jasno ko su ljudi koji rade takve stvari i kakva im je namera, i takvim ljudima jednostavno nije mesto 
među nama, jer onaj ko radi protiv saveza netreba biti u njemu, smatra Karajović. Neshvatljivo je da se ljudi koji 

vredno rade i koji postižu izuzetne rezultate u savezu pravdaju nekolicini ljudi koji žele da isti taj savez unište. Prosto 

takvim ljudima nemoguće je udovoljiti i oni će i u najvećem uspehu saveza, kakvih je bilo pronaći nešto što će 
kritikovati kako bi sve te uspehe umanjili. Treba samo striktno poštovati akta koja je donela Skupština saveza i dalje 

nema priče, zaključio je on. 

Ovaj govor g.Karajovića ispraćen je aplauzom prisutnih. 
    Potpredsednik saveza g.Dragan Kusonić podržava stav Karajovića i podseća da je ovo rukovodstvo saveza od prvog 

dana zauzelo stav da se sva akta striktno poštuju i time se rukovodi. Velika pažnja posvećuje se upravo na finansijsko 

poslovanje i svaki račun se vodi i svaki dinar se pravda. Sva dokumentacija se pažljivo vodi za razliku od prethodnika 

od kojih nismo preuzeli ništa od dokumenata osim praznog registratora bez ijednog dokumenta što bi govorilo o tome 
šta je po tom pitanju bilo pre. Navodi da je ovo rukovodstvo striktno po tom pitanju. Takođe podseća da je na prošloj 

Skupštini striktno rečeno šta za sobom povlači zloupotreba takve dokumentacije od strane bilo kog pojedinca i da je 

oko toga stvar jasna. 
   Predsednik saveza ovu temu zaključuje rečima da je ponosan na finansijsko poslovanje SOFa i stanje koje nikada 

stabilnije i bolje nije bilo što je rezultat domaćinskog odnosa ovog rukovodstva prema sredstvima saveza. 

   Predsednik Nadzornog odbora g. Vladimir Nikolić kao i g.Jakovljević insistiraju na tome da se skupština izjasni o 
tome da li se fin.izveštaj ubuduće treba slati članicama unapred ili ne kako i stoji u Statutu. 

 



JEDNOGLASNI stav Skupštine je da se ubuduće finansijski izveštaj ne treba slati članicama uz predviđen materjal 

dvadeset dana pre održavanja Skupštine. 

 

Sledeći izveštaj na raspravi bio je izveštaj Sudijske organizacije.  

 

Reč je dobio VD.predsednik SO. g.Dejan Antić i saopštio Skupštini da je IOSO predložio izmene i dopune pravilnika 
SO koje će predočiti Skupštini SOFa na verifikaciju.  

 

  g.Zoran Jakovljević imao je par  pitanja za g.Antića. Prvo pitanje bilo je: da li on smatra da odluke koje donese IOSO 
sudijska organizacija može da primenjuje bez verifikacije skupštine SOF-a? 

  G. Antić je odgovorio da je nebitno šta on smatra i šta se njemu sviđa, ćinjenica je da u pravilniku SO decidno stoji da 

sve njihove odluke koje nisu stručne mora verifikovati skupština SOF-a. Antić je rekao da je oko toga bilo razilaženja 

mišljenja u IOSO ali da je konstatovano da je SO sastavni deo SOFa i da mora poštovati Statut i sve pravilnike kao i 
sve odluke UO, NO, DK i svih tela pri savezu koje ne zadiru u stručna pitanja. 

   Drugo pitanje ticalo se odluke NO koju je prošlogodišnja skupština saveza usvojila, a radi se o polaganju 

pripravničkog ispita na Državnom šampionatu u Kruševcu, tj. jesu li lica za koje je NO utvrdio nepravilnosti tokom tog 
ispita i nakon toga imala status pripravnika ili ne? 

   g.Antić je odgovorio da lica za koje je NO utvrdio da nisu ispunili uslove za polaganje stažerskog ispita od tog 

trenutka nisu ni delegirana od strane SO kao stažisti ninajednoj izložbi i od tada se ne vode kao pripravnici SO SOF-a. 
Antić pak navodi da postoje i lica Milićević Goran i Vasiljković Goran za koje je tada NO utvrdio da nemaju uslova za 

polaganje pripravničkog ispita zbog starosne granice koju je ukinula IOSO ali tu odluku skupština SOFa nije 

verifikovala u tom trenutku i podseća da je i sam NO u svom obrazloženju tada apelovao da se tim ljudima nekako 

izađe u susret i ne propadne pripravnički ispit i staž jer nisu svojom krivicom dospeli u tu situaciju već greškom 
tadašnjeg predsednika SO. g.Kulić Slobodana koji ih je dovelo u zabludu. Za ta lica SO će na ovoj Skupštini zatražiti 

od delegata da im se ukoliko se sada verifikuje odluka o ukidanju starosne granice, retroaktivno prizna ispit i 

pripravnički staž. 
   U diskusiju oko izveštaja SO uključio se i g.Dragan Ćamilović koji je izneo da je izveštaj jako kratak i štur ali da 

veruje da je to iz razloga da se skupština ne zamara svim tim problemima u SO. On ipak smatra da ovi ljudi trebaju da 

znaju šta se zaista dešava u sudijskoj organizaciji i da tamo nije baš ‚‚med i mleko‚‚ kako se predstavlja. Dovoljno je 

samo izaći na društvene mreže i videti šta sve pojedine sudije pišu i kakve laži, uvrede i klevete iznose. Neko se čak i 
drznuo da sa lažne e-mail adrese obaveštava predsednika COMa i predsednika OMJ-a o lažima kako je navodno 

Sudijska organizacija SOFa ‚‚nula‚‚ kako je predsednik saveza ‚‚kriminalac‚‚ itd. , rekao je Ćamilović. On dalje navodi 

da pred skupštinom SO ni jedan jedini problem nije rešen jer g.Kulić i dalje pokušava da vodi glavnu reč. G. Kulić ne 
priznaje VD.predsednika, niti bilo kakve odluke koje nisu u njegovu korist. Čak je  iz Izvršnog odbora izbačen g. Milan 

Đorđević koji je divan dečko,  ali nije odgovarao g.Kuliću. Takođe uvrede koje se iznose na račun sudija koji iz bilo 

kog razloga  ne odgovaraju Kuliću su nedopustive. Jedan od tih sudija je i g.Karajović koji je nazivan najgorim 
imenima samo zato što ne misli i ne radi kako Kulić želi. Takođe, moglo se videti i kako omalovažavaju i nipodaštavaju 

neverovatan uspeh Slavujara. Namerno su širili laži o priznavanju rase iako su znali istinu, a kada se na kraju dokazalo 

da nisu bili u pravu nisu se čak ni izvinili. Umesto da svi budu ponosni na naše nove OMJ sudije za slavujare pojedinci 

iz SO su čak pokušali da miniraju ceo proces pa i promociju naših sudija u OMJ. Nadalje, još uvek nije rešen problem 
oko suđenja na svetskim šampionatima gde neko može da sudi jedanaest puta i time se javno hvali a imamo dvanaest 

sudija koji nikada nisu bili na svetskom šampionatu jer je jedan čovek uvek sam sebe i pojedine podobne oko sebe 

delegirao. Takva osoba sada čak sebi daje za pravo da tuži g.Karajovića koji navodno nije bio delegiran za svetski 
šampionat kako bi oborio njegovo promovisanje u OMJ sudiju. ‚‚Pa ljudi moji mislite li da je to u redu i da je u interesu 

sudijske organizacije i SOFa‚‚ pitao je Ćamilović. On dalje navodi da Antić treba da kaže sve što muči sudijsku 

organizaciju jer sve što je rekao o sastanku u Kruševcu a što jeste istina neko je opovrgao i poslao mejl sudijama kako 
to ništa nije tačno i kako svi mi u UO ali i svi sa sastanka lažemo. ‚‚To su neverovatne stvari i smatram da vi kao 

delegati skupštine ipak trebate da znate šta se zaiste dešava u SO.‚‚ završio je Ćamilović. 

  Predsednik Tomek kaže da se on slaže da tu još uvek ima dosta problema, ali neke stvari moraju ići svojim tokom i da 

će se ipak rešiti. Hoće li SO pred svojim telima pokrenuti neke disciplinske postupke ili ne i kakva će u buduće 
kadrovska rešenja donet to je njihova stvar, ali  se nada da će zdrav razum preovladati i da će se sve rešiti u najboljem 

interesu kako SO tako i SOFa. 

Nadovezao se i VD.predsednik SO. g.Anitić i obrativši se Ćamiloviću kaže da smo se mi lepo dogovorili na sastanku u 
Kruševcu da ostavimo iza sebe to što je bilo i da krenemo iz početka onako kako treba, da više nema omalovažavanja i 

‚‚‚zle krvi‚‚ između SO i UO. i da on misli da se polako krenulo pravim putem. Antić iznosi da ne želi Skupštinu da 

zamara svim problemima u SO jer je to unutrašnji problem, ali da su sve sudije nedavno obaveštene o svim 

malverzacijama g.Kulića o čemu postoje i zapisnici. Kompletna SO je obaveštena o svemu. ‚‚Ne može neko da se 
predstavlja lažnom funkcijom i statusom i da tvrdi da je i dalje predsednik SO iako je mene skupština proglasila kao 

VD.predsednika SO nakon njegove suspenzije. Gospodinu Kuliću nije smetalo kada je 2015. smenio Ćamilovića i kada 

sam takođe po pravilniku ja postavljen za VD.predsednika SO. a sada kada njemu ne ide u prilog to ne priznaje. 



Nemože on da se pred svetom predstavlja kao predsednik SO. kada to nije. Sudijska organizacija će naravno pokrenuti 

neke postupke i po tom pitanju čim dobijemo drugostepenu presudu ove Skupštine po žalbi Kulića.‚‚ rekao je Antić. 

   G.Karajović se slaže i navodi da je lažno predstavljanje i time dovođenje u zabludu sagovornika, ozbiljan prekršaj. G. 
Kulić se u više navrata lažno predstavljao i kao predsednik saveza 2016. kada to nije bio i to u zvaničnim dokumentima 

prema COMu i OMJ-u pri svojoj aplikaciji za podpredsednika COMa, i nedavno kao predsednik SO. iako u tom 

trenutku ni to nije bio. Karajović napominje da je to sramno za bilo koga ne vezano za bilo koje ime i prezime. 

  Ovu diskusiju završio je g.Antić molbom skupštini da o svim odlukama koje po ovim pitanjima skupština donese 
mora biti obavešten i COM. I OMJ. Nedopustivo je da mi ovde donosimo odluke koje samo mi znamo a da se g.Kulić 

uporno mimo tih odluka pred COM-om i OMJ-om i dalje predstavlja kao predsednik Sudijske organizacije kao i 

nedavno pre oko tri meseca kada je pisao g.Papareli kao predsednik SO. što se jasno može videti iz mejla koji poseduje. 
 

- Sledeći izveštaj o kome treba diskutovati je Izveštaj sa 61.Ornitološkog šampionata. 

O ovom izveštaju govorio je g.Tomek Robert koji je izrazio veliko zadovoljstvo što je sve proteklo u najboljem redu i 

veliku zahvalnost  SO koja je i pored svega maksimalno dobro odradila svoj posao kao i svim sudijama koji su uzeli 
učešće u suđenju na šampionatu. 

Svi prisutni pohvalili su suorganizatora Sekciju ptičara Subotica i zahvalili im se na odlično organizovanoj 

manifestaciji. 
G. Antić je ispred SO takođe pohvalio suorganizatora i reko da je to do sada najbolji šampionat od svih do sada 

organizovanih u Subotici. 

 

- Oko izveštaja sekcija bilo je diskusije. 

Za reč se javio g.Miroslav Stojanović rekavši da nevoljno, ali se moramo vratiti na ove katastrofalne kampanje koje se 

vode na društvenim mrežama od strane par pojedinaca među kojima je najglasniji g.Nikolić Zoran iz Kragujevca koji je 

imao zamerke na Izbornu Skupštinu sekcije S1 prošle godine na kojoj je Stojanović još uvek bio predsednik sekcije i 
zato sebe smatra kompetentnim da o ovome govori. 

Na toj skupštini Stojanoviću je  istekao mandat i nije se kandidovao, a kandidovali su se g. Vladimir Nikolić iz 

udruženja ‚‚Štiglić‚‚-Leskova i g. Marjan Stanijev iz udruženja ‚‚Karduelis‚‚ -Kragujevac. Jednoglasnom odlukom 
Skupštine za novog predsednika sekcije S1 izabran je g.Vladimir Nikolić. Nakon ovakvog razvoja situacije, g.Zoran 

Nikolić je počeo besomučno da vodi kampanju i tvrdi da je skupština bila lažirana, režirana, da nije imala kvorum i da 

je izbor predsednika nelegitiman i traži ‚‚obaranje‚‚ Skupštine i poništavanje svih odluka. 

Stojanović navodi da je na te optužbe g.Nikolića dobronamerno odgovorio i do detalja mu objasnio i predočio ceo tok 
skupštine i broj delegata tj.prisustvo kvoruma u svakom trenutku, ali je i uputio Nikolića da se ukoliko i dalje sumnja u 

regularnost skupštine obrati NO.sekcije ili NO. saveza kako bi oni utvrdili sve činjenice i otklonili sve sumnje. G. 

Zoran Nikolić je tražio da se njemu lično dostave svi izvodi sa bankovnog računa SOFa na kojima ima uplata članarina 
sekciji S1 kako bi on utvrdio datume uplata tj. jesu li svi uplatili do propisanog roka 31.mart tekuće godine. Naravno 

njegov nerealni zahtev da mu se dostave izvodi odbijen je, jer zamislite da svaki pojedinačni član SOFa zatraži da mu 

se dostave izvodi sa bankovnog računa saveza iz bilo kog razloga. Na šta bi to ličilo? Svima nam je poznato da po 
Statutu Nadzorni odbor je organ ovlašćen za kontrolu celokupnog rada saveza, sekcija pa i svih udruženja pri savezu i 

samo on može kontrolisati finansijsko poslovanje pa i tražiti izvode iz banke i sve što je potrebno kako bi ustanovio 

činjenično stanje u radu saveza i svih tela pri savezu. Na kraju krajeva zato je NO. i biran od strane najvišeg organa tj. 

Skupštine koja mu je dala mandat i poverenje. Eventualno sve ovo može zatražiti i Skupština koja i predstavlja jedino 
adekvatno mesto za raspravu po ovakvim i sličnim pitanjima, rekao je Stojanović. 

Stojanović dalje navodi da se nakon toga g.Zoran Nikolić žalio Nadzornom odboru sekcije koji je  od UO.sekcije 

zatražio na uvid kopije svih uplatnica članarina sekciji S1. UO.sekcije pokušao je da prikupi kopije uplatnica ali upravo 
oni koji su tražili ovu proveru a na prvom mestu g.Nikolić i udruženje ‚‚Slavuj 2108‚‚ odbili su da na dostave kopije 

priznanica. NO. sekcije se zato obratio sekretaru saveza i dobio na uvid izvode sa računa SOFa sa uplatama za koje nisu 

dobili kopije uplatnica. Nadzorni odbor sekcije ustanovio je da je sve u redu i doneo Rešenje koje je dostavljeno 
g.Nikoliću. I pored toga Zoran Nikolić nezadovoljan odgovorom žalio se i Nadzornom odboru saveza koji je od UO. 

SOFa i blagajnice zatražio sve izvode sa računa saveza koji sadrže uplate članarine sekciji S1 i uvidom u iste takođe 

zaključio da je sve u redu i da su sva udruženja članice sekcije koje su računate u kvorum za skupštinu uplatu članarine 

izvršila u propisanom roku. Naravno g.Nikolić ne prihvata nikakve činjenice i istinu koja nije onakva kakvu je on želeo 
i pored svih ovih kontrola do dana danas nastavlja da vodi kampanju i iznosi laži o skupštini sekcije, o Nadzornom 

odboru sekcije čak i o  nadzornom odboru SOF-a omalovažavajući ove organe kojima je upravo Skupština saveza dala 

puno poverenje. 
   G.Stojanović smatra da jedino NO. i Skupština kao najviši organ mogu kontrolisati izvode sa računa saveza.  

Iz tog razloga Stojanović je za ovu skupštinu pripremio i doneo kopije uplatnica i izvode sa računa saveza kako bi se 

delegati pojedinačno mogli uveriti u činjenice i istinitost rešenja NO. sekcije i NO. saveza. Stojanović je pokazao sva 

dokumenta i transparentno ih predočio Skupštini kako bi se ova ‚‚teorija zavere‚‚ konačno okončala. 
 Stojanović je na kraju zamolio Skupštinu da stane na put ovakvim i sličnim manipulacijama javnošću , rušenju ugleda 

SOFa i degradiranju njenih organa i tela od strane pojedinaca i zaštiti interes i kredibilitet organizacije. 



 

 -  Diskusiju po izveštaju sekcije ‚‚S‚‚ započeo je predsednik te sekcije g. Branislav Karajović predočio je Skupštini 

celikupan postupak i sva dešavanja koja su pratila proces priznavanja rase kanarinaca pesme Slavujar. Napomenuo je 
da je u poslednje vreme primetna ekspanzija ove rase u smislu broja odgajivača kao i broja ptica na takmičenjima u 

zemlji, ali i na Balkanu pa i šire. Karajović je izrazio želju da se u svoje lično ali i u ime sekcije ‚‚S‚‚ zahvali svima koji 

su doprineli da dođe do ovog istorijskog uspeha. Od onih koji su stvarali ovu rasu u prethodnim decenijama pa do 

trenutno aktuelnih odgajivača, takmičara i sudija.  
g.Karajović se zahvalio na neizmernom doprinosu i rekao da ne smemo zaboraviti i one ljude koji više nisu sa nama 

kao što su: g. Aca Didić iz Vlasotinca, Borivoje Bidzić, Dragi Šop, Dragi Petrović-Moler iz Beograda i mnoge druge 

koji su godinama svarali ovu rasu. 

Takođe, velika zahvalnost pripada: g. Srbi Đorđeviću iz Beograda, g. Cunderu iz Vranja, g.Mirku Miladinoviću iz 

Beograda, Životiju Aranđeloviću iz Jagodine, Aleksandru Kostadinoviću i Saši Timotijeviću iz Kragujevca, Miloradu 

Jovanoviću i Zoranu Rajkoviću iz Kruševca, g.Ljubomiru-Bubiju Bogdanoviću , Ljubiši Janićijeviću , Žiki Blagojeviću 

i Miši Stojanoviću poznatijem kao Miša meko grlo iz Niša , g.Bati Arsiću iz Leskovca, g. Kroki iz Niške banje, Oliveru 

Momiroviću iz Prokuplja , Stanku Nimčeviću iz Subotice i mnogim drugima koji  ovom prilikom  nisu pomenuti. 

Sekcija ‚‚S‚‚ neće zaboraviti ni g.Paju Tumbasa za čije vreme predsedavanja SOF-om je ova sekcija i primljena u savez 

Na kraju, velika  zahvalnost pripada i  predsedniku SOF-a g. Robertu Tomeku, potpredsedniku saveza g.Draganu 

Kusoniću, sekretaru SOF-a Miroslavu Stojanoviću kao i Draganu Ćamiloviću i Marini Jovanovič i ostalim članovima 

UO SOFa koji su svojim velikim zalaganjem, radom i upornošću nemerljivo doprineli ovom istorijskom uspehu. 

G. Karajović je završio je činjenicom da je ovim priznavanjem rase SLAVUJARA praktično ostvaren prvi i primarni 

cilj sekcije ‚‚S‚‚ iz prvog člana pravilnika sekcije što je do skoro bio samo san svih nas. 
Ovo izlaganje g.Karajovića ispraćeno je gromoglasnim aplauzom svih prisutnih.  

 

G. Nikola Đorđević iz  udruženja ‚‚SLAVUJ‚‚ -Bg. Čestitao je slavujardzijama na ogromnom uspehu ali izazvan 
upravo raznim pričama i špekulacijama na društvenim mrežama želi da postavi pitanje ‚‚ kako se tačno zvanično zove 

ova novopriznata rasa kanarinaca pesme? 

 

Predsednik saveza g.Tomek navodi da, eto upravo dokaza kako laži i dezimformacije na društvenim mrežama utiču na 
članstvo i kako degradiraju naš ogroman uspeh. 

Tomek podseća na proces priznavanja navodeći da je činjenica da bez kolega iz Rumunije pa i Makedonije sa kojima je 

potpisan sporazum o saradnji i razumevanja rukovodstva COM-a i OMJ-a sve ovo verovatno nebi bilo izvodljivo, ali da 
se pravi i jedini naziv rase može pročitati u izveštajima upravnog odbora o ovom procesu, ali i u COM Noveli, na sajtu 

COMa pa i na samom bedzu koji i danas ponosno nosimo na grudima. Zvanični naziv rase je: KANARINAC PESME  

„SLAVUJAR‚‚, standard  je doslovce naš Standard koju su izradili naši eminentni stručnjaci, u istorijatu o nastanku 

rase stoji da je rasa nastala u Srbiji, ocenske liste su liste sekcije ‚‚S‚‚ SOFa, opis rase je naš i naziv SLAVUJAR je na 
srpskom jeziku za šta su se ovaj UO. i ljudi koji su učestvovali u svemu ovome snažno borili i smatramo da smo i pored 

nekih sabotiranja postigli maksimum pa i preko toga na šta smo izuzetno ponosni. 

G. Karajović navodi da će svi članovi sve o ovom procesu moći da pročitaju u novoj Avi-fauni koja je u pripremi.  

 

- O izveštaju Takmičarske komisije 

Izveštaj je obrazložio predsednik TK. g.Miloš Stanković i predložio izmene i dopune takmičarskog pravilnika. 

Da se ukinu bodovi za učešće na izložbi kako nebi dolazilo do problema prilikom računanja bodova takmičarima koji 
na istoj izložbi učestvuju u više sekcija. 

Da se u pravilnik ubaci obaveza da u katalogu mora biti kompletan broj alke, a ne samo broj ptice, u suprotnom ptica ne 

može biti nagrađena a bodovi se neće računati. 
Da katalog mora biti kompletan i jasno popunjen sa svim sekcijama i klasama koje učestvuju na takmičenju kao i sa 

svim kompletnim brojevima alki ptica. U suprotnom izložba neće biti uzeta u obzir za bodovanje takmičarske komisije. 

Da se sekcija ‚‚D‚‚ zbog obimnosti razdvoji na tri podgrupe: melaninske, lipohromske i mozaične ptice kako bi se 
omogućilo takmičarima ravnopravniji položaj u odnosu na druge manje obimne sekcije. 

 

  Za reč se javio i g. Mile Đukanović koji predlaže da se u takm.pravilnik ubaci odredba da je učešće na Državnom 
šampionatu kao kruni takmičarske sezone obavezan uslov za ulazak u konkurenciju za titulu Odgajivača godine. Znači 

od tri obavezne izložbe jedan mora da je državni šampionat .  

G. Đukanović obrazlaže i podržava predlog o ukidanju bodova za učešće na uzložbama jer smatra da će se tako izbeći 
nedoumice u kojoj od sekcija takmičar koji učestvuje u više sekcija zapravo treba dobiti bodove. 

Takođe g.Đukanović pita šta je sa odlukom da savez na svakoj izložbi dodeljuje pehar za najboljeg takmičara. 

Predsednik saveza odgovara da je taj vid pomoći organizatorima zamenjen adekvatnijom pomoći u vidu donacije 

saveza organizatorima izložbi po broju ptica. Šta više UO. je doneo odluku da predloži da se taj iznos pomoći po ptici 



na takmičenjima podigne sa dosadašnjih 30 na 50 dinara. Predsednik smatra da je takva pomoć značajno veća od 

jednog pehara i svakako svrsishodnija. 

Nadovezuje se sekretar saveza g. Stojanović koji podseća Đukanovića da to nije ni bila statutarna ili pravilnička 
odredba već odluka UO. o pomoći udruženjima pri organizaciji takmičenja. Šta više odluka o finansiranju jednog 

pehara promenjena je još pretprošle godine kada su umesto pehara na skupštini dodeljivane plakete organizatorima, 

kasnije je taj vid pomoći UO. promenio u donaciju od 30din.po ptici što smo smatrali povoljnijom opcijom po 

organizatore, a sada taj iznos povećavamo na 50 dinara smatrajući da su SOF-ove finansije stabilne i da će taj vid 
pomoći značajno olakšati  organizaciju takmičenja udruženjima organizatorima. G. Đukanović se složio sa svim 

izrečenim. 

G. Srđan Vojkić skrenuo je pažnju takmičarskoj komisiji da je prošle godine propušteno da se njemu dodeli zvanje 
majstora odgoja u skladu sa pravilnikom. 

G.Miloš Stanković se izvinjava gospodinu Vojkiću i kaže da je svestan da je na peharu koji je prošle godine dodeljen 

g.Vojkiću na pločici propušteno da se upiše i ‚‚majstor odgoja‚‚ ali da on svakako ima tu titulu. Stanković predlaže da 

se izradi nova pločica ili da se prvi naredni put kada g.Vojkić osvoji pehar u toj sekciji na pločici upiše i ta titula.  
Ovu ispravku u narednom periodu dogovorno će rešiti. 

 

     - O izveštajima Komisije za zaštitu ptica  nije bilo diskusije. 

 

     - O izveštajau NO.  govorio je predsednik odbora g. Vladimir Nikolić ponovo je skrenuo pažnju skupštini da je 

prilikom kontrole ustanovljeno da i dalje nije opravdana izvesna svota novca od strane Sudijske organizacije i pored 

svih apela i upozorenja Nadzornog odbora što je nedopustivo. G. Antić je pitao Nikolića da lio je on ikada rekao da je 
g.Kulić uzeo te pare koje nedostaju, ističući da ga Kulić optužuje da je on to rekao. 

Vladimir Nikolić odgovara da niko nije rekao da je taj novac uzeo bilo ko, ali da je rečeno i utvrđeno da ih Slobodan 

Kulić nije opravdao računima kako to finansijsko poslovanje nalaže. 
Zatim je g. Nikolić prisutnima pročitao tekst svoje neopozive ostavke izazvane raznim uvredama pretnjama i pritiscima 

određenog broja ljudi koje ničim nije zaslužio i koje više ne može da podnese. Zahvalio se članovima upravnog odbora 

na poštovanju i dobroj saradnji a delegatima Skupštine na ukazanom poverenju i poželeo im svu sreću u daljem radu. 
Njegova ostavka konstatovana je uz vidljivu tugu svih prisutnih, a njegov dosadašnji rad ispraćen je aplauzom. 

Sekretar saveza Miroslav Stojanović rekao je da mu je izuzetno krivo što je došlo do ovoga i što zbog nekolicine 

zlobnika i loših ljudi ovako dobrii i pošteni ljudi dođu u ovakvu situaciju. Stojanović je završio rečima ‚‚ nije na meni 

da sudim o ljudima, ali neko to od gore vidi sve‚‚. Zahvalio se g.Nikoliću u svoje lično ime i  ime upravnog odbora na 
izuzetno fer i korektnoj saradnji. Rečima zahvalnosti i neizmernim poštovanjem Vladimiru se obratio i predsednik 

Robert Tomek. Tomek je rekao da zna kakve je sve pritiske i ‚‚torture‚‚ od strane pojedinaca trpeo Vladimir Nikolić i 

da mu je žao ali da potpuno razume njegovu odluku. 

 

- O izveštaju DK. nije bilo rasprave. 

 

Pristupilo se glasanju o izveštajima, predlozima izmena i dopuna pravilnika kao i odlukama i inicijativama pomenutim 

u izveštajima. 

 

Izveštaj predsednika za 2019.god usvojen je JEDNOGLASNO. 

Finansijski izveštaj za 2019.god. Usvojen je JEDNOGLASNO. Pri ovom izveštaju jednoglasno je usvojena i odluka 

da se u buduće fin. Izveštaj ne dostavlja članicama dvadeset dana pre skupštine uz obavezni materjal za skupštinu u 

skladu sa Statutom. 
Izveštaj o radu SO. usvojen je JEDNOGLASNO. Pri ovom izveštaju jednoglasno su verifikovane i izmene pravilnika 

SO. i to: Ukida se starosna granica kao uslov za polaganje pripravničkog ispita i sticanje zvanja pripravnika ; 

Pripravnici su članovi skupštine bez prava glasa do sticanja zvanja sudije ; Taksa za ocenjivanje ptica ostaje 30din. po 
ptici ; Sekcije i klase donete od strane SO. validne su i obavezne na svim takmičenjima. Na inicijativu g.Jakovljevića 

glasalo se i o priznavanju pripravničkog ispita i staža dvojici pripravnika koji su 2018. u Kruševcu polagali pripravnički 

ispit sa navršenih 40.god. mimo uslova iz pravilnika koji je tada važio. Pripravnici su g. Goran Milićević i g.Goran 
Vasiljković. Jednoglasnom odlukom ovoj dvojici pripravnika retroaktivno je priznat pripravnički ispit i pripravnički 

staž. 

Izveštaj sa 61.Ornitološkog šampionata Srbije usvojen je JEDNOGLASNO. 

Izveštaji sekcija ‚‚S‚‚i ‚‚S1‚‚ usvojeni su JEDNOGLASNO. 
Izveštaj Takmičarske komisije usvojen je JEDNOGLASNO. Pri ovom izveštaju jednoglasno su usvojene izmene 

pravilnika: Ukidaju se bodovi za učešće na izložbi ; sekcija ‚‚D‚‚ se razdvaja na tri podgrupe, lipohromske, melaninske 

i mozaične ptice ; katalog sa izložbe mora biti potpun sa svim kompletnim brojevima prstenova ptica ili se rezultati tih 
ptica neće uzimati u razmatranje ; uslov za bodovanje takmičarske komisije je učešće odgajivača na Državnom 

šampionatu. 

Izveštaj nadzornog odbora usvojen je JEDNOGLASNO. Obzirom na ostavku g. Vladimira Nikolića pristupilo se 
izboru novoč člana NO.  



G. Ćamilović podsetio je Skupštinu na izuzetan rad g.Jakovljević Zorana u prošlom mandatu kada je bio predsednik 

nadzornog i predložio da ponovo uzme učešće u radu NO. i doprinese radu SOFa. Gospodin Jakovljević rekao je da je 

sve ovo što je Vladimir rekao u svojoj ostavci emotivno doživeo pronalazeći se u svakoj rečenici jer je i on proživeo 
sličnu torturu obavljajući tu dužnost, a ne funkciju u prethodnom četvorogodišnjem  mandatu. Ipak Jakovljević navodi 

da je on i pored svih svojin porodičnih obaveza uvek spreman da pomogne ovom savezu koliko je u njegovoj moći, 

zahvaljuje se g. Ćamiloviču na predlogu i prihvata kandidaturu. 

Predsednik Tomek izražava zadovoljstvo i zahvalnost g.Zoranu što je prihvatio ovu nezahvalnu funkciju ističući da je 
on i u prethodnom sazivu NO. izuzetno obavljao svoju dužnost i znajući da će tako biti i ovog puta. 

Potpredsednik saveza g. Kusonić takođe se zahvaljuje g. Jakovljeviću na prihvatanju ove obaveze ističući njegov 

odličan radi i sistematski pristup svim problemima i dužnostima u prethodnom periodu. 
Obzirom da nije bilo drugih predloga pristupilo se glasanju i g. Jakovljević je JEDNOGLASNO izabran za člana NO. 

Naloženo je nadzornom odboru da na sledećem zasedanju između sebe imenuju predsednika NO. i o tome obaveste 

upravni odbor. Izbor je ispraćen aplauzom.  

 

- Izveštaj Disciplinske komisije usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ovim je glasanje po izveštajima završeno.  

 

PETNAESTA TAČKA: Usvajanje STATUTA saveza. 

 

Pri ovoj tački predsednik saveza g.Robert Tomek podsetio je članove skupštine da je Statut bio na javnoj raspravi od 

sastanka UO SOF –a održanog 16.02.2020 god.u Kruševcu , i da u trajanju javne rasprave od strane članica nisu 
pristigli predlozi za dodatne izmene .  

Uz pozivi svim članicama je dostavljen kompletan 

Staut koji se daje na usvajanje ! 
JEDNOGLASNOM odlukom Skupštine usvojen je predog Statuta . 

 

ŠESNAESTA TAČKA: Plan i program za 2020 godinu;  

 

Predsednik je izložio prisutnima plan rada i finansijski plan za 2020.god. i napomenuo da su neke od planiranih stvari 

već realizone obzirom da je sada već pola godine prošlo a savez je funkcionisao. Tomek je izrazio zadovoljstvo što su 

planom predviđena značajna sredstva za pomoć udruženjima pri organizaciji izložbi i takmičanja što nikada pre ovog 
rukovodstva nije bio slučaj osim sredstava za Državni šampionat. Planom je predviđeno da se sufinasira i finansijski 

pomogne organizacija seminara i stručnih skupova ali ne samo za SO. već i za sve članove i odgajivače koji to žele. 

Stim u vezi sva udruženja koja budu želela da organizuju seminar ili drugi vid edukativnog skupa mogu se obratiti 
upravnom odboru i aplicirati za sredstva predviđena za tu namenu. Planom su predviđeni i drugi oblici pomoći 

udruženjima kao što je donacija saveza po ptici koje je ove godine sa 30 povećana na 50 din. Predviđena je i dodatna 

finansijska pomoć za određene izložbe i takmičenja međunarodnog karaktera kao npr. takmičenje Malinoa u Velikom 

Gradištu. G. Tomek ističe da ne postoje savez u regionu koji ovoliko i na ovakav način pomažu svoje članice i podstiču 
organizaciju izložbi. Tužno je to što i pored svega ovoga neki ‚‚spasioci‚‚ bacaju drvlje i kamenje po nama i našem 

savezu. 

U svojoj prljavoj kampanji neki od njih kao npr. Lepomir Milićević napadaju nas i pišu kako UO. besomučno troši pare 
članova a pritom ne kaže da je savez od konkretno njegovog udruženja prihodovao oko 8000.00 din. ( savezna 

članarina, devet individualnih članarina, i oko stopedeset alkica za price) a istom tom udruženju od strane saveza 

isplaćeno je oko 13.500.00din. Tomek navodi da to nije problem i da ako Bog da ‚‚Deda brka‚‚ pravi još veće i još više  

izložbi i da mu još više finansijski pomognemo, ali da je u takvoj situaciji voditi kampanju i pitati ‚‚gde su moje pare?‚‚ 
u najmanju ruku licemerno i neumesno. To samo dokazuje da su sve te njihove kampanje, uvrede, klevete i lažne 

informacije direktno uperena protiv ovog saveza. 

Famozni putni troškovi upravnog i nadzornog odbora kao i disciplinske komisije su takvi da ne mogu realno i u 
potpunosti pokriti te troškove, u većini slučajeva svi mi iz dzepa doplaćujemo kako bi došli na sastanke, ali ni to nije 

dovoljno ‚‚spasiocima‚‚. 

Nadalje, planom je predviđeno i učešće na svetskom prvenstvu u Valensiji, mada sumnjamo da će se tamo moći ići, 
takođe predviđena su i sredstva za promociju našeg Slavujara i organizaciju Balkanskog šampionata. 

Još jedna novina u fin. Planu su i usluge pravnika, ali upravni odbor zaista nema kapaciteta da adekvatno brani savez od 

zlonamernih prijava i tužbi ‚‚spasioca‚‚ a to nam je primarni zadatak. 

Pored ovih prvenstveno finansijskih planova predsenik je Skupštinu upoznao i sa ostalim planovima i namerama 
upravnog odbora u narednom periodu. Na kraju je Tomek izneo da ćemo biti srećni ako većinu ovih planova ostvarimo 

iako previše energije i vremena gubimo u nerazumnoj borbi sa ljudima koji ne žele dobro savezu. 

 
Plan i program za 2020.godinu JEDNOGLASNO je usvojen. 

 

SEDAMNAESTA TAČKA:  Odluka o visini članarine i cene prstenova za 2021-tu godinu 

 



Predlog UO. je da članarina za 2021.god. ostane ista kao i ove godine kao i cena prstenova. 

Predlog je usvojen JEDNOGLASNO. 

Predsednik Tomek predložio je da se ove godine zbog poznate situacije oko virusa Covid19 plaćenje članarine po 
povlašćenoj ceni od 3000.00din. (50%) produži do kraja godine i na taj način kao društveno odgovorna organizacija još 

jednom izađemo u susret članicama. 

I ovaj predlog prihvaćen je jednoglasno. 

Ovim putem UO. apeluje da se maksimalno iskoristi prva tura za naručivanje prstenova zbog neizvesne situacije sa 
koronavirusom. 

 

OSAMNAESTA TAČKA: Utvrđivanje kalendara izložbi i takmičanja za 2020/21.god. 
 Upravnom odboru do tog trenutka upućeni su sledeći zahtevi za termine održavanja izložbi:  

 

Državni šampionat sekcije odgajivača štiglića i bastarda pesme SOF-a ‚‚S1‚‚ održan je 31.05.2020.god. U Kruševcu u 

organizaciji udruženja ‚‚Zlatno pero‚‚ -Kruševac 

 

23.-25.10.2020. sve sekcije i klase .........‚‚Deda brka‚‚-Despotovac 

30.10-1.11.2020. sve izložbene sekcije...‚‚Zlatno pero‚‚- Kruševac 

05.-08.11.2020. sve izložbene sekcije......‚‚Sremska Mitrovica‚‚ 

12.-15.11.2020. sve izložbene sekcije......‚‚GAJ‚‚- Niš 
26.-29.11.2020. sve izložbene sekcije......‚‚Sekcija ptičara‚‚-Subotica 

29.-31.01.2021. sve izložbene sekcije......‚‚Klub za odgoj i zaštitu ptica‚‚- Sombor 

 

Takmičenja kanarinaca pesme SLAVUJAR: 

 

18.10.2020. međunarodno takmičenje sekcija ‚‚S‚‚...... ‚‚Slavuj‚‚- Beograd 
01.11.2020. Balkanski šampionat sekcija ‚‚S‚‚.......‚‚Zlatno pero‚‚- Kruševac 

08.11.2020. međunarodno takmičenje sekcija ‚‚S‚‚.......‚‚ Bagdala‚‚- Kruševac 

06.12.2020. međunarodno takmičenje sekcija‚‚S‚‚........‚‚Gaj‚‚- Niš 

 

Za takmičenja kanarinaca pesme MALINO do održavanja Skupštine nismo dobili predloge datuma. 

 

  Predsednik saveza uputio je apel VD.predsedniku sudijske organizacije g. Dejanu Antiću da nakon izrade zapisnika 
ove datume planiranih izložbi i takmičenja uzmu u obzir kako bi na vreme obavestili sudije i obezbedili njihovo 

prisustvo.  

Delegati su podsetili g.Antića da su domaće izložbe prioritetne u odnosu na inostrane i zamolili SO. da to ima u vidu 
kako nebi imali problema pri organizaciji izložbi i kako bi imali raspoložive sudije za sve sekcije na planiranim 

izložbama što do sada nije uvek bio slučaj. 

G.Antić je rekao da tu neće biti problema ali apeluje na organizatore da ukoliko budu imali želje za određenim 

sudijama zahtev za delegiranje i predlog sudija pošalju u što kraćem periodu.  

 

Svi prisutni su izrazili nadu da će situacija sa Koronavirusom dozvoliti realizaciju svih planiranih izložbi.  

 

DEVETNAESTA TAČKA: Izbor suorganizatora 62-og Ornitološkog šampionata Srbije;  

 

Za suorganizatora 62.Ornitološkog šampionata apliciralo je samo jedno udruženje ‚‚ZOO Jagodina‚‚ iz Jagodine. 
Delegati su sa velikim zadovoljstvom i aplauzom pozdravili ovakvu odluku udruženja ‚‚ZOO Jagodina‚‚ i poželeli im 

ušpesnu organizaciju. 

Obzirom da ovo udruženje ispunjava sve uslove propisane konkursom njihova aplikacija JEDNOGLASNO je 

prihvaćena. 
Delegat udruženja ‚‚ZOO. Jagodina‚‚ g.Davor Marković zahvalio se delegatima uz obećanje da će učiniti sve da 

organizacija bude na najvišem nivou i obavestio Skupštinu da je planirani datum Šampionata druga nedelja decembra 

kako i stoji u pravilniku. 

 

DVADESETA TAČKA: 69.Svetski Ornitološki šampionat u Valensiji( Španija) 

 

Predsednik saveza izrazio je nadu da ćemo moći učestvovati sa pticama na ovom Šampionatu, ali i bojazan da to neće 

biti lako izvodljivo. Podsetio je i na dešavanja pri prethodnom svetskom šampionatu u Portugalu kada španske vlasti 

nisu dozvoljavale nekim zemljama tranzit kroz Španiju iako su imali dozvole Portugalskih vlasti.  
Predsednik je rekao da ćemo mi planirati najbolje, ali da je situacija oko toga veoma teška. Ipak i ako bude problema sa 

prenosom ptica do Valensije Savez će svakako uputiti svoju delegaciju kako bi predstavili svoj savez i nastavili 

kontinuitet i saradnju sa drugim svetskim ornitološkim organizacijama. Takođe, Tomek se nada da će naše sudije suditi 

na tom šampionatu pored ostalih i naše nove OMJ sudije za slavujare kojima će savez pomoći u realizaciji svega 
potrebnog. 



Predsednik je pomenuo i da se ove sezone održava izložba u Turskoj u Bursi na koju smo pozvani i na koju ćemo 

takođe pokušati otići sa pticama. Daćemo sve od sebe da se naši odgajivači i naše ptice pojeve na značajnim svetskim 

izložbama. 
Sekretar saveza rekao je da će svakako sve informacije o svemu ovome biti blagovremeno postavljene na sajt SOF-a i 

apelovao na odgajivače da malo više prate sajt. Takođe apelovao je na delegate da u narednom periodu dostave validne 

e-mail adrese kako bi svi bili blagovremeno i adekvatno obavešteni jer se dešavalo da trenutne adrese koje sekretar ima 

nisu validne. Naravno sekretar napominje da je on u svako doba dostupan za bilo kakva pitanja i informacije svima koji 
se zvanično obrate. 

 

DVADESETPRVA TAČKA: Žalba Skupštini kao drugostepenom organu na odluku Disciplinske komisje u predmetu 
gosp. Slobodana Kulića  

Predsednik saveza g. Robert Tomek podsetio je prisutne da su kompletne predmete na koje se g. Kulić žalio Skupštini 

kao drugostepenom organu dobili na e-mail adrese, ali da ih i ovde ima odštampane i u elektronskom obliku ukoliko 

neko već nije upoznat sa istim. 
Tomek je na video bimu prikazao dokumenta iz ovih slučajeva od prijave pa do žalbe drugostepenom organu. 

Delegatima su na video bimu prikazane i izjave podnosioca disciplinskih prijava i opuženog, kao  i dokazni materjali 

koje je Disciplinska komisija prikupila tokom vođenja postupaka. 
Sekretar saveza ukratko je ispričao prisutnima tok vođenja ovog postupka na osnovu dokumenata koje je on dobio kao 

sekretar kako bi ih prosledio skupštini na drugostepeno odlučivanje.  

Saopštio je delegatima odluke i rešenja Disciplinske komisije u prvostepenom postupku po oba slučaja i upoznao ih o 
njihovim ovlašćenjima kao drugostepenog organa. 

Tomek je saopštio delegatima da je mimo ovih dva postupka, po odluci UO. trebalo pokrenuti i treći o klevetama i 

optužbama g.Kulića da je Tomek izdao interese saveza i lobirao protiv izbora Kulića na mesto potpredsednika COM-a. 

za šta je takođe tvrdio da ima dokaze i svedoke koje i pored naloga UO. nikada nije dostavio jer ih nema i nemože ih 
imati jer je to što je rekao potpuna neistina. Tomek je pokazao prisutnima svoje dokaze i izjave određenih ljudi koji su 

striktno negirali Kulićeve navode a koje je on spominjao kao učesnike u zaveri protiv njega. Tomek kaže da on i pored 

naloga UO. nije podneo prijavu protiv g.Kulića po ovom pitanju, ali želi da skupština bude upoznata sa nečasnim 
delima Slobodana Kulića svo vreme Tomekovog mandata. 

Predsednik Disciplinske komisije obratio se delegatima i obrazložio rešenja i odluke ovog tela kao i način njihovih 

donošenja. 

 

Skupština je nakon svega ovoga rezultatom: 32 (tridesetdva) ZA; 5 (pet) SUZDRŽANIH i 1 (jedan) PROTIV 

potvrdila odluke Disciplinske komisije kojima se g.Slobodan Kulić suspenduje sa svih funkcija pri SOF-u na period od 
3(tri) godine. 

 

TAČKA RAZNO: 
U tački razno, predsednik Tomek upoznao je prisutne sa sudskom tužbom podnetom protiv njega i saveza od strane 

NN. lica.  Tomek je izneo da on poseduje nezvanične informacije o kojim se licima radi ali da o tome neće govoriti. 

Upoznao je delegate o toku tog procesa i mogućem ishodu. Napomenuo je da se ispostavilo da je knjigovođa saveza iz 

najbolje namere učinila prestup koji svi mi osuđujemo ali za koji on kao ni bilo ko iz UO. nije odgovoran. Svakako 
nadležni će dati svoj sud po ovom pitanju u narednom periodu. 

Blagajnica saveza gdja.Marina Jovanović navela je da u ovom slučaju ne postoji motiv već samo nespretni postupak 

knjigovođe koja je sve to i iznela u svojoj izjavi. 
U ovoj tački reč je dobio član UO. g. Miloš Stanković i podsetio prisutne da je ranije neko od delegata predložio 

podnošenje disciplinske prijave protiv osoba koje su javno objavljivale finansijski izveštaj saveza a što je na prethodnoj 

skupštini deklarisano kao disciplinski prekršaj te moli Skupštinu da se po tom pitanju izjasne i daju nalog upravnom 
odboru za postupanje. 

 

Delegati su JEDNOGLASNO odlučilli da se protiv g.Zorana Nikolića ali i drugih ako postoji sumnja da su učestvovali 

u ovom postupku i učinili disciplinski prekršaj u ime skupštine podnese disciplinska prijava.  

 

Sa ovom tačkom iscrpljene su sve tačke dnevnog reda. 

 

Predsednik SOF-a g. Robert Tomek zahvalio domaćinima članovima udruženja „ Kumrija „ iz Ugrinvaca na 
obezbeđenim odličnim uslovima za ordžavanje Skupštine a potom i  svim  delegatima  na konstruktivnom radu i 

poželeo srećan put pri povratku kućama. 
 

          U Ugrinovcima 

          27.06.2020. god.  

 

       Zapisničar, Sekretar SOF-a                                 M.P.                                     Predsednik SOF-a 

         Stojanović Miroslav                                                                                            Robert Tomek 

                                                                                                                    



       ______________________                                                                                        _______________________                                                                                                                                                                                  

  

   Overivač zapisnika:  Branislav Karajović                                                                       

 

  Ovrivač zapisnika:     Davor Marković 


